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نقل و انتقالات

  محمد نوری به صــورت یک طرفه قراردادش 
را با تراکتورسازی فسخ کرد و به پارس جنوبی 
پیوســت؛ اگرچه این اتفاق با اعتراض باشگاه 

تبریزی مواجه شده است.
   مایکل اودیبه، مدافع نیجریه ای که ســابقه 
حضور در تیم ملی کشــورش و سری آ ایتالیا را 
دارد، به زودی برای عقد قرارداد با تراکتور وارد 

تبریز می شود. 
   سجاد شــهباززاده، مهاجم استقلال بعد از 
توافق با مسئولان این باشگاه از جمع آبی پوشان 

جدا شد. 
   دانیال ماهینی، مدافع ســایپا قراردادش را 
با این تیم فســخ کرد و از استقلال خوزستان 

به عنوان مقصد بعدی او یاد می شود. 
   آردا توران، ســتاره ترکیــه ای تیم فوتبال 
بارسلونا به صورت رســمی به باشاک شهیر از 

لیگ کشورش ملحق شد.

تیتربازی

   حمیده عباسعلی، ملی پوش کاراته بانوان به 
دلیل حساسیت پوستی در مرحله سوم اردو حاضر 

نیست.
   تیم ملی گلبال ایران در رقابت های قهرمانی 
جهان 2018 با تیم های برزیل، آمریکا، کانادا، آلمان، 

مصر، چک و ژاپن همگروه شد. 
   مشــکات الزهرا صفی، تنیس باز نوجوان ایران 
قهرمان هفته نخست مسابقات تنیس سطح دو آسیا شد. 
   موسی طباطبایی به عنوان سرپرست تیم ملی 

کشتی فرنگی بزرگسالان منصوب شد.
   در مسابقات گرند اسلم تکواندو 2018 سجاد 
مردانی به مدال برنز رســید و ناهید کیانی از کسب 

مدال بازماند.
   پیمان اکبری از ســرمربیگری تیم والیبال 

پیکان استعفا کرد.
   دپارتمان بین الملل فدراســیون از ارســال 
مدارک ۴ تیــم ایرانی حاضــر در رقابت های لیگ 

قهرمانان به AFC خبر داد.
    مرحله نیمه نهایی لیگ برتر بسکتبال از 27 
دی و با حضور ۴تیم پتروشیمی، مهرام، نفت آبادان و 

شهرداری تبریز آغاز می شود.
    محسن کریمی به دلیل مصدومیت در بازی 
با سایپا، 2 تا 3هفته از ترکیب استقلال دور خواهد 

بود.

اطلاعیه فدراســیون دربــاره بلیت های 
جام جهانی| فدراســیون فوتبال دربــاره فروش 
بلیت های جام جهانی اطلاعیــه ای صادر کرد. متن 
این اطلاعیه به این شــرح است: »روزهایی که برای 
فروش بلیت های جام جهانی در نظر گرفته شــده 
بود، به سرعت درحال سپری شدن است و تا پایان 
همین هفته فرصت باقی مانده تا علاقه مندان پرشور 
فوتبال، از راهی معتبر و بی دردسر نسبت به خرید 
بلیت های جام جهانی اقدام کنند. 5 روز دیگر به پایان 
زمان اعلام شده، فرصت باقی مانده و پس از آن دیگر 
هیچ امکانی برای فدراسیون فوتبال وجود نخواهد 
داشت تا بلیت ها را در اختیار علاقه مندان قرار بدهد، 
چون فدراســیون فوتبال ایران مجبور است تمامی 
بلیت های باقیمانده خود را به فیفــا بازگرداند تا از 

طریق سایت خود به فروش برساند.«
گزینه های کی روش برای بازی دوســتانه 
عیدانه| سرمربی پرتغالی تیم ملی فوتبال کشورمان 
چند تیم ازجمله ایتالیا را برای انجام بازی دوستانه در 
فروردین ماه 97 پیشنهاد داد. براساس اعلام حساب 
رسمی تیم ملی فوتبال ایران در یکی از شبکه های 
اجتماعی، کارلوس کــی روش برای بازی تدارکاتی 
تیم ملی فوتبال ایــران در تاریخ 3 فروردین 1397، 
تیم های بلغارستان، رومانی، بوسنی، مجارستان و 

ایتالیا را پیشنهاد داده است.
فینال کشــتی پهلوانی زیر سایه ضعف 
داوری| فینال به اضافه 100کیلوگرم کشتی پهلوانی 
روز گذشته در مشــهد بین جابر صادق زاده و احمد 
میرزاپور برگزار شد که درنهایت صادق زاده با شکست 
حریف خود برای چهارمین مرتبه بازوبند پهلوانی را 
تصاحب کرد. این مسابقه با اعتراض هایی همراه بود 
که پس از نامه رسمی هیأت کشتی خراسان رضوی، 
فدراسیون در جلسه ای ویژه مشــکلات را بررسی 
کرد و رأی داد. در اطلاعیه فدراسیون کشتی آمده 
است: »کشــتی گیر دوبنده قرمز )جابر صادق زاده( 
زودتر از سوت آغاز مسابقه، اقدام به زیرگیری کرد که 
می بایست از سوی داور وسط، کشتی متوقف و دوباره 
در شــرایط قانونی آغاز می شد و اشتباه داور وسط و 
تعجیل در اعلام آغاز مسابقه، قبل از استقرار کامل 
دو کشتی گیر در وسط تشک مطابق ضوابط جاری 
و همچنین اشتباه کادر فنی کشتی گیر دوبنده آبی 
)احمد میرزاپور( و تأخیر در اعلام چلنج )بیش از 5 
ثانیه مطابق ضوابط( برای اعتراض به اقدام کشتی گیر 
دوبنده قرمز به زیرگیری پیش از سوت داور از دیگر 

اشتباهات دیدار فینال بود.«

خارج از گود  

محمدرضا عباسی، مالک 
مشکی پوشان:  باشگاه 
روز بــازی با پرســپولیس 
بودیــم،  میزبــان  مــا 

پرسپولیسی ها روی سکوها 
موج مکزیکی می رفتند/درست 

نیست که میزبان از داشــتن تماشاگر در ورزشگاه 
محروم شــود/ هواداران مدام به مــا می گویند اگر 
نمی توانید میزبانی کنید مسئولیت قبول نکنید/ما 
نمی توانیم با تیمی که دولتی اداره می شــود رقابت 

کنیم/شانس زیادی برای ماندن در لیگ نداریم

گرشاسبی،  حمیدرضا 
مدیرعامــل باشــگاه 
پرسپولیس: نمی توانستیم 
طارمی را به زندان بیندازیم/

طارمی از نظر روحی و روانی 
افت کرد و نمی توانست کمکی 

به پرســپولیس کند/پرونده ژوزه را بــا لا اله الا الله 
بایگانی کردیم/قرار نیست پول رضایتنامه طارمی 
را به الغرافه بدهیم/بعد از تمدید با برانکو به ســراغ 

بازیکنان می رویم

سعید آذری، مدیرعامل 
ذوب آهن: قــدرت قطر از 
 AFC عربستان و امارات در
بیشتر است/لیگ قهرمانان 
آسیا به تعویق نمی افتد/اگر 

مشکل مالی حل نشود باشگاه 
ذوب آهن در آســتانه فروپاشی قرار می گیرد/باید با 
حریفان متمول عربی در صــورت صعود به مرحله 
گروهی بازی کنیم که کارمان بسیار سخت است/ 
انتخاب مهرعلیزاده به عنوان استاندار اصفهان به ما 

کمک می کند

مارکو اوکتاویو، سرمربی 
تیم ملی فوتبال ساحلی: 
نسل بعدی آینده درخشانی 
برای فوتبال ساحلی ایران 
رقم  خواهــد زد/ با ترکیبی 

از بازیکنان باتجربه و جوان به 
پرشین پرشــین کاپ می رویم/سطح مسابقات 

کاپ با حضور تیم هایی مثل اوکراین و اسپانیا بسیار 
بالاست

تریبون

 اقدام خیرخواهانه
استادبزرگ شطرنج زنان

انجمن صرع ایران امســال 
بزرگداشت  مناســبت  به 
سالروز  بیســت ودومین 
ملی صرع، دو مراسم ویژه 
برگزار خواهد کرد. نخستین 
برنامه ای که به مناسبت این 
بزرگداشت برگزار خواهد شد، مسابقه سیمولتانه 
شطرنج در روز پنجشنبه 28دی ماه با همکاری 
فدراسیون شطرنج در محل این فدراسیون خواهد 
بود. در این مسابقه سارا خادم الشریعه، نخستین 
استاد بزرگ بین المللی شــطرنج بانوان ایران با 
۴0 نفر از اعضای تیم شطرنج انجمن صرع ایران 
مسابقه خواهد داد که به 3نفر از برگزیدگان این 
مسابقه در مراسم روز ملی، جوایزی اهدا خواهد 
شــد. این اقدام خیرخواهانه با همــکاری بین 
انجمن صرع و فدراسیون شطرنج برگزار می شود 
و علاقه منــدان مبتلا به این بیمــاری با یکی از 
مطرح ترین شطرنج بازان ایرانی روبه رو خواهند 
شد. خادم الشریعه که در سال های اخیر به عناوین 
بین المللی زیادی دست پیدا کرده، برای حضور 
در این مسابقه اعلام آمادگی کرده است. دومین 
برنامه بزرگداشت ســالروز ملی صرع، برگزاری 
جشنی به این مناسبت است که در تاریخ اصلی 
روز ملی صرع، یعنی اول بهمن ماه در فرهنگسرای 

اندیشه از ساعت 9 تا 12:30 برگزار خواهد شد. 

چهره روز

شهروند| پنج دقیقه ای که دروازه بان استقلال رکورد متوالی گل نخوردن 
در لیگ برتر را شکســت، با حرف و حدیث های زیادی همراه شده است. به 
همین دلیل حسینی جوان تلاش کرده با انتشار عکسی از مصدومیت خود به 

شایعات درباره نمایشی بودن آسیب دیدگی اش پایان دهد.
رکورد جنجالی

ماجرای مصدومیت جنجالی حسین حســینی از یک ضربه ایستگاهی 
شروع شد. حسینی فقط 57 دقیقه تا شکستن رکورد متوالی گل نخوردن 
در لیگ برتر فاصله داشت تا این رکورد را به نام خودش ثبت کند. حسینی 
که قطعا با انگیزه این اتفاق بزرگ دیروز درون دروازه اســتقلال قرار داشت، 
نزدیک بود درحالی که فقط 5 دقیقه تا شکستن رکورد بهرام مودت مانده بود، 
دروازه اش باز شود. مهدی ترابی روی یک ضربه ایستگاهی می توانست دروازه 
استقلال را باز کند که ضربه تماشــایی او بعد از برخورد به صورت حسینی 
و تیر دروازه به بیرون رفت. درحالی که بازیکنان سایپا منتظر بودند تا ضربه 
کرنر را بزنند، دروازه بان استقلال روی زمین افتاد. در حالی که بازیکنان سایپا 
می خواستند خیلی سریع بازی را شروع کنند و ضربه کرنر را بزنند، برخورد 
توپ به صورت دروازه بان اســتقلال باعث مصدومیت او شــد. با ورود کادر 
پزشکی استقلال به زمین، درمان حسینی نزدیک به 6 دقیقه طول کشید تا 

بازی به دقیقه 57 رسید و رکورد گل نخوردن در لیگ برتر توسط دروازه بان 
استقلال شکسته شد. مصدومیت حســینی در فاصله 5 دقیقه تا شکسته 

شدن این رکورد باعث شده برخی این اتفاق مهم را زیر سوال ببرند.
مدرک حسینی برای نشان دادن مصدومیت

شایعات مطرح شده در فضای مجازی حکایت از این دارد که حسینی برای 
ثبت این رکورد تاریخی حاضر نشد از زمین بلند شود و روی زمین افتاد تا پنج 
دقیقه هم سپری و سند تاریخی کلین شیت های متوالی به نام او ثبت شود. به 
همین دلیل حسینی روز گذشته عکسی از بینی شکسته اش را منتشر کرد تا 
ثابت کند واقعا مصدوم شده و برای شکستن رکورد، وقت بازی را تلف نکرده 
است. تصویری که حسینی از خود منتشر کرده شکستگی بینی او را نشان 
می دهد و دروازه بان استقلال قرار است از این ناحیه عکس بگیرد تا مراحل 
درمانی خود را آغاز کند. با این اوصاف، اتهام وقت کشــی به حســینی پایه 
و اساس درســتی ندارد و قطعا او هم ترجیح می داد که رکوردشکنی اش در 
جریان بازی ثبت شود که تاریخی تر و زیباتر باشد نه در چنین موقعیتی که 
باعث ایجاد شک و شــبهه در ذهن اهالی فوتبال شود. حسینی بعد از بازی 
نیز در اینستاگرام خود خطاب به معترضان نوشته بود: »ندیدید بینی ام کج 

شده بود؟«

حسینی: ندیدید بینی ام کج شده بود؟!

ابهام های یک رکورد

شهروند| روز گذشته انتخابات فدراسیون بسکتبال 
که در هفته های اخیر حاشــیه های زیادی پیرامون آن 
رخ داده بود، برگزار شــد و نتیجه ای رقم خورد که شاید 
کمتر کسی توقع داشت. یکی از کارمندان وزارت ورزش 
که ارتباط نزدیکی هم با رئیس مجمع انتخاباتی دارد، 
توانست پیروز انتخابات فدراسیون بسکتبال شود تا بعد 
از 15 سال ریاست محمود مشحون، فرد جدیدی سکان 

هدایت بسکتبال ایران را به دست بگیرد. 
5 نفر نیامدند

با این که از 2۴ نامزد انتخابات فدراســیون بسکتبال، 
15 نفر به عنوان کاندیداهــای نهایی تأیید صلاحیت 
شــده بودند، روز گذشــته 5 کاندیدا ترجیح دادند در 
مجمع حاضر نشــوند. محمد علیپــور، مازیار ناظمی، 
بهــروز منتقمی، رضــا درویش و مهرداد  هاشــمی 5 
کاندیدای غایب بودند تا انتخابات با حضور 10 کاندیدای 
باقیمانده برگزار شود. هر 10 نفر هم پشت تریبون رفتند 
و برنامه های خود را اعلام کردند اما کرم الله علیمرادی و 
داریوش سلیمی قبل از آغاز رأی گیری انصراف خود را 

اعلام کردند تا 8 نفر در صحنه رقابت باقی بمانند. 
پیروزی غیرقابل پیش بینی طباطبایی

با این کــه در روزهای اخیــر رســانه ها از لابی های 
پشت پرده محمود مشحون برای پیروزی سیدحسن 
طباطبایی خبر داده بودند و جامعه بســکتبال هم در 
اظهارات خود نظر مثبتشــان را به رضا مهندسی نشان 
داده بودند، پیش بینی می شــد رقابــت اصلی بین این 
دو نفر باشــد. با این حال، رامیــن طباطبایی، مدیرکل 
دفتر اســتعدادیابی وزارت ورزش هم کم شانس نبود، 
اما تصور بر این بود که انتخابــات به دور دوم برود. با آغاز 
شمارش آرا مشخص شد که ماجرا از قرار دیگری است. 
رامین احمدی طباطبایی توانســت بــا 23 رأی از ۴1 
رأی مأخوذه، ریاست فدراســیون بسکتبال را برعهده 
بگیرد. رضا مهندســی 8 رأی، سیدحسن طباطبایی 
6 رأی، جواد داوری 3 رأی و حســن میرزا آقابیک یک 
رأی کسب کردند. بدین ترتیب یکی دیگر از کارمندان 
وزارت ورزش توانست هدایت یک فدراسیون دیگر را هم 

برعهده بگیرد.
گزینه داورزنی رأی آورد؟

در روزهای اخیرا، بحث مهندسی انتخابات بسکتبال 
مطرح شــده بود، اما مانور اصلی روی نام سیدحســن 
طباطبایی، مدیر مجموعه ورزشــی آزادی بود. گفته 
می شــد، او از حمایت وزارت ورزش و محمود مشحون 
برخوردار است و از همین طریق به اعضای مجمع اعلام 

شــده که به این گزینه رأی بدهند. با این حال، دیروز در 
مجمع انتخاباتی فدراســیون شــنیده می شد رامین 
طباطبایی از حمایــت وزارت ورزش به ویژه محمدرضا 
داورزنــی برخوردار بوده اســت. او کــه مدیرکل دفتر 
استعدادیابی در وزارت ورزش است و مستقیما زیر نظر 
معاونت قهرمانی یعنی داورزنی کار می کند، این موضوع 
را تأیید نکرده اما نســبت به سایر گزینه ها قطعا ارتباط 
نزدیک تری با رئیس مجمع داشته است. داورزنی همواره 
دخالت وزارت ورزش در انتخابات فدراســیون ها را رد 
می کند اما به نظر می رسد این بار هم گزینه مورد علاقه 
او بر مسند ریاست یک فدراسیون دیگر نشست. این نکته 
را هم نباید فراموش کرد که طباطبایی در صحبت هایش 
رایزنی با روسای هیأت های استانی را تأیید کرد؛ اتفاقی 
که با واکنش جواد داوری یکی دیگر از کاندیداها همراه 
بود. بازیکن سابق تیم ملی در مجمع گفت که به دلیل دیر 
تأیید شدن صلاحیتش مثل طباطبایی فرصتی برای 

برگزاری جلسه حضوری با طباطبایی نداشت. 
مروری بر سابقه رئیس جدید

رامین طباطبایی که بعد از کناره گیری مشــحون، 
نامش به عنوان یکی از گزینه های سرپرستی فدراسیون 
هم به گوش می رسید، در ارایه برنامه هایش خودش را 
یک فرد بسکتبالی می دانست. با این حال، در یک دهه 
اخیر طباطبایی سابقه خاصی در بسکتبال از خودش به 
جای نگذاشته است. او در اواسط دهه 80 مدتی مدیریت 
تیم بسکتبال پیکان را برعهده داشته و سابقه قرار گرفتن 
در ترکیب تیم های ملی جوانان و بزرگسالان در دوران 
بازیگری را هم دارد. در بخش مدیریتی شاید کمتر کسی 
از جامعه بســکتبال یا حتی جامعــه ورزش نام رامین 

طباطبایی به گوشش آشنا باشد. 
این بسکتبالِ بی مدیر!

ایــن انتقاد به محمود مشــحون وارد شــده بود که 
چطور در طول 2 دهه اخیر نتوانسته مدیر شاخصی را 
در بسکتبال ایران پرورش دهد. این مسأله دیروز بیش 
از پیش خودش را نشان داد و برخی مدیران بی سابقه و 
کم سابقه در بسکتبال برای تصدی ریاست این فدراسیون 
رقابــت کردند. چیزی که مشــخص اســت برخلاف 
رشته های دیگر، بســکتبال فردی را نداشت که مورد 
قبول همه اهالی این رشته باشد و به طور قاطع و با رأی 
بالا در مجمع انتخاباتی پیروز شود. به نظر می رسد یکی از 
نیازهای اصلی بسکتبال در کنار رشد بازیکنان و مربیان 
بادانش، پرورش مدیران بادانش هم هســت که به رشد 

این رشته دانشگاهی و پرمخاطب کمک کنند. 

شهروند| برگزاری کورس اسبدوانی گنبد در ماه های 
اخیر با حاشیه های زیادی همراه بوده و روز جمعه هفته 
گذشــته هم اخبار ناگواری درباره اتفاقاتی که در هفته 
هفدهم این کورس رخ داده، منتشر شد. هیأت سوارکاری 
گنبد بدون توجه به اخطارهای فدراسیون کورس پاییزه 
این شهرستان را برگزار می کند و به نظر می رسد با ورود 

وزارت ورزش اتفاقات جدیدی در راه باشد.
ماجرای درگیری مسلحانه چه بود؟

درحالی کــه کورس پاییزه اســبدوانی گنبد کاووس 
همچنان ادامه دارد، روز جمعه اخباری مبنی بر درگیری 
مسلحانه در حاشیه برگزاری هفته هفدهم این مسابقات 
منتشر شد. این اتفاق تلخ هفته هفدهم کورس پاییزه گنبد 
که روزهای پنجشنبه و جمعه هفته گذشته برگزار شده را 
تحت تأثیر قرار داد. برخی افراد همواره در حاشیه کورس 
گنبد به شرط بندی می پردازند که این هفته با یکدیگر 
درگیر شدند و پای نیروی انتظامی هم وسط آمد. این که 
چطور این افراد با خود ســلاح ســرد و گرم به مجموعه 

سوارکاری بردند، در نوع خود عجیب به نظر می آید. 
مقابله گنبدی ها با فدراسیون

از  سال گذشته اختیار برگزاری کورس اسبدوانی گنبد 
از دست فدراسیون سوارکاری خارج شده است. طبق 
اعلام مسئولان فدراسیون آنها بارها به هیأت شهرستان 
گنبد و نهادهای دیگر نامه نگاری کرده اند اما هنوز هیچ 
نتیجه ای نگرفتند. با این که کورس پاییزه گنبد یکی از 
معتبرترین کورس های اســبدوانی در ایران محسوب 
می شود، فعلا فدراسیون هیچ نقشــی در برگزاری آن 
ندارد. حتی ســریک، اسب ســردار آزمون که چندی 
پیش توســط فدراسیون ســوارکاری دوپینگی اعلام 
شــد، این هفته ها بدون هیچ مشکلی در کورس گنبد 
شــرکت می کند و حتی در یکی از مسابقات به عنوان 
قهرمانی رسید. به گفته فدراســیون، نظارت درستی 
روی بحث دوپینگ این رقابت ها وجود ندارد و نمونه ها 
به آزمایشگاهی که مورد تأیید فدراسیون جهانی نیست، 
ارسال می شود. حتی کار به جایی رسید که سردار آزمون 
به همراه مدیرکل ورزش و جوانان استان گلستان چند 
هفته قبل نزد امام جمعه گنبد رفتند تا درباره این ماجرا 
صحبت کنند. امام جمعه گنبد نیز انتقادات تندی را علیه 
فدراسیون سوارکاری مطرح و اعلام کرد مردم این شهر 
اجازه دخالت به مسئولان فدراسیون نمی دهند. این که 
هیأت سوارکاری یک شهرستان از دستورات فدراسیون 
سرپیچی می کند، در نوع خود جالب توجه و عجیب به 

نظر می آید.

ورود وزارت ورزش و سازمان بازرسی
محمد کاظمیان، دبیر فدراسیون سوارکاری درباره 
چرایی عدم نظارت فدراسیون بر کورس پاییزه گنبد 
به »شــهروند« می گوید: »این اتفاق از  سال گذشته 
رخ داده و ما هم موضــوع را به نهادهای ذیربط یعنی 
ســازمان بازرســی و وزارت ورزش اعلام کردیم. کار 
دیگری از دستمان برنمی آید و منتظر هستیم تا نتیجه 
بررسی های اخیر را ببینیم.« در هفته های اخیر برخی از 
بازرسان با دستور وزیر ورزش راهی شهر گنبد شدند تا 
کورس پاییزه این شهر را از نزدیک زیرنظر بگیرند. هنوز 
نتیجه خاصی از بازرسی های اخیر اعلام نشده و باید 
دید با ورود وزارت ورزش چه تصمیمی در این خصوص 

اتخاذ می شود. 
طیبی: درگیری مسلحانه
مربوط به سوارکاری نبود!

بهمن طیبی، مدیــرکل ورزش و جوانان اســتان 
گلستان درباره درگیری مسلحانه در حاشیه کورس 
اســبدوانی گنبد به »شــهروند« می گویــد: »طبق 
بررســی هایی که انجام دادیم، این درگیری ربطی به 
کورس گنبد نداشته و خارج از فضای این مسابقات رخ 
داده است. آنطور که من می دانم، مسابقات این هفته با 
آرامش تمام برگزار شده و حاشیه ای هم وجود نداشته 
است! البته نیروی انتظامی به موقع به این درگیری ورود 
کرده و خیلی زود هم ماجرا ختم به خیر شده است. به 
 هرحال در درگیری هر اتفاقی ممکن اســت رخ دهد. 
این درگیری ها به خاطر برخی حســاب و کتاب های 
شخصی برخی افراد بوده که ممکن است در هر مکانی 

اتفاق بیفتد.«
وی درپاســخ به این ســوال که چرا با وجود تأکید 
فدراسیون همچنان کورس گنبد زیرنظر هیأت این 
شهرستان برگزار می شود، می افزاید: »ما تابع دستورات 
وزارت ورزش هســتیم. اخیرا بازرس هایی از ســوی 
وزارتخانه به گنبد رفتند و بررســی هایی انجام دادند 
که ابلاغی بعد از آن به دست ما نرســیده است. اداره 
ورزش استان گلســتان نظارت کافی روی مسابقات 
دارد. با این حال فدراســیون با هیأت های اســتانی و 
شهرستان ها طرف است و طرف حساب ما هم وزارت 
ورزش است. کورس اسبدوانی گنبد یک مسابقه محلی 
است و به همین دلیل زیرنظر هیأت شهرستان گنبد 
برگزار می شود. از نظر بحث دوپینگ هم تا جایی که 
من می دانم نمونه ها به آزمایشگاهی در استرالیا ارسال 

می شود و نظارت کافی وجود دارد.«

شهروند| پایان لیگ برتر نزدیک است. درحالی  که 11 هفته تا به صدا 
درآمدن سوت پایان لیگ برتر باقی مانده اما به نظر می رسد می توانیم از 
حالا جام قهرمانی را از آن قرمزهای پایتخت بدانیم، چون فاصله این تیم 

با تیم هایی که در تعقیبش بودند، به عددی غیرقابل جبران رسیده است.
امید به قهرمانی قبل از شروع لیگ قهرمانان

پرســپولیس با گل دقایق پایانی علی علیپور موفق به شکســت 
سیاه جامگان شــد تا با توجه به تســاوی در دیدار گسترش و فولاد 
اختلافش را با تیم دوم جدول به عدد 11 برساند. پرسپولیس با تیم های 
پارس جنوبی، ذوب آهن و اســتقلال هم که در رده های سوم تا پنجم 
جدول قرار دارند، به ترتیب 12، 15 و 16 امتیاز فاصله دارد که این اعداد 

نشان می دهد قرمزها راه زیادی تا قهرمانی ندارند. پرسپولیس درحالی 
چنین فاصله ای با رقبای خود ایجاد کرده که تنها 11 بازی و 33 امتیاز تا 
پایان فصل باقی مانده است. البته با توجه به فشردگی مسابقات آسیایی 
و اردوهای تیم ملی، پرسپولیس کار سختی در ادامه دارد اما برانکو که به 
تازگی قراردادش را هم تمدید کرده، از بازیکنانش خواسته قبل از شروع 
رقابت های لیگ قهرمانان پیروزی در هر بازی لیگ برتر را هدف خود 
قرار دهند تا زودتر از موعود قهرمان لیگ شوند و ذهن خود را معطوف 

آسیا کنند.
قهرمانی قبل از دربی؟

 پرســپولیس در هفته های باقیمانده لیگ 8بار در تقابل با گسترش، 

پیکان، سپاهان، استقلال خوزستان، استقلال تهران، سایپا، پارس جنوبی 
و سپیدرود در تهران به میدان خواهد رفت و مقابل پدیده، صنعت نفت 
و ذوب آهن هم خــارج از خانه بازی می کند. این درحالی اســت که اگر 
پرسپولیس به روند عالی امتیازگیری خود تا هفته 25 لیگ ادامه دهد، 
می تواند تا قبل از دربی پایتخت قهرمانی خود را مسجل کند. پرسپولیس 
به 67 امتیاز برای قطعی کردن قهرمانی اش نیاز دارد و کافی است از 11 
بازی آینده خود، 23 امتیاز بگیرد و قهرمانی اش را مسجل کند. در واقع 
قرمزهای پایتخت اگر در 5 بازی باقیمانده تا دیدار با استقلال 15 امتیاز به 
دست بیاورند و تیم هایی مثل فولاد، پارس جنوبی و ذوب آهن هم امتیاز از 
دست بدهند، دربی 86 می تواند بازی قهرمانی پرسپولیس باشد. در واقع 
پرسپولیس با 18 امتیاز هم می تواند قهرمانی در لیگ را جشن بگیرد، چون 
رقبایش پتانسیل آن را دارند که امتیازات زیادی را از دست بدهند که این 
امر، کار پرســپولیس را راحت تر می کند و شاید سرخپوشان با امتیازی 

نزدیک به 60 نیز قهرمانی شان را قطعی کنند.

تیم برانکو در آستانه کسب یک رکورد تاریخی دیگر

پرسپولیس قبل از دربی قهرمان می شود؟

کارمند وزارت ورزش در انتخابات پرحاشیه رئیس شد

قحط الرجال در بسکتبال!
 7 کاندیدا انصراف دادند تا رامین طباطبایی آسوده تر رأی بیاورد

پیگیری درگیری مسلحانه در سوارکاری؛ وقتی فدراسیون هیچ کاره است!

شلیکِ حاشیه به کورس گنبد
 مدیرکل ورزش گلستان در گفت وگو با »شهروند«: مسابقه محلی نیازی به فدراسیون ندارد!

توییت ورزشی

کاربران توییتر در واکنش به برخی اتفاقات 
روز ورزش توییت های جالبی مخابره کردند. 

برخی از این جملات را بخوانید:    
 بیایید یک دقیقه سکوت کنیم به حال 
بانوان کشورمان که حالا تنها زنانی هستند 

که حق حضور در ورزشگاه را ندارند.
 بالاخره عقاب آســیا عابــدزاده اس؟ 

رحمتیه؟ حسینیه؟ بیرانونده؟ کیه؟
  علی قربانی یه موقعیــت خراب کرد، 
کلی فحش خورد از اســتقلالی ها! ببینید 
ما پرسپولیسی ها از دســت طارمی چی 

کشیدیم و چرا بهش فحش می دادیم!
   انقدر کــه فوتبال ایران عقــاب داره 

رشته کوه های راکی نداره.
  تو بازی استقلال سایپا تماشاگرا داشتن 
به علی قربانی فحش می دادن یهو دوستم 
بلند شــد داد زد فحش ندید شاید دختر 
تو جمعیت با چهره پسرونه نشسته باشه 

رعایت کنید!
   طنز تلخ فقط این که تــو روزی که زنان 
عربستان رفتن ورزشــگاه، قبل از بازی 
پرسپولیس یه هوادار دختر رو »دستگیر« 

کردند و تحویل پدرش دادند.
 تعداد عقابای آســیای فوتبال ایران از 
موجودیت کل عقاب های عالم هســتی 

بیشتره.
  عکس توییت:  وقتی تو امتحان سوالارو 

می بینی!


